
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 26. januar 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AL
Ministeren bedes redegøre for omfanget og betydningen af den øgende kvæl-
stofudledning, som fremgår af rapporten ”Vandmiljø og Natur 2015”, herunder
hvad ministeren mener, er årsagen til at til, at kvælstofudledningen i den vir-
kelige verden tilsyneladende er markant højere, end man har antaget og be-
regnet, og som ligger til grund for landbrugspakkens miljøregnskab og fast-
sættelsen af baseline, samt om dette misforhold vil få politiske konsekvenser i
forhold til landbrugspakken. Endelige bedes ministeren redegøre for, hvilke
konsekvenser den øgede kvælstofudledning vil få for drikkevandet, natur og
de kystnære farvande.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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